
entrevista 
FELIU TURA, president del CF Mollet UE 

\\ SÓC partidari que a Mollet hi 
hagi un sol equip de futbol" 

Feliu Tura va passar per l'equip infantil i juvenil del CF Mollet Va jugar al primer equip del 
Granollers i del Bigues, i es va retirar després de tornar dues temporades al CF Mollet. Després 
d'una temporada d'èxits espera amb il·lusió que el primer equip pugui ascendir a la lliga 
Preferent. 

Una temporada per recordar? 
Si pugem de Primera Territorial 
a Preferent, serà una temporada 
recordada, perquè en els últims 
30 anys només s'ha ascendit una 
vegada a Preferent, fa cinc o sis 
anys. Nosaltres aspiràvem a 
guedar entre els dos primers i 
des d'un principi vam fer una 
plantilla per aconseguir-ho. 

Com arriba Feliu Tura a la 
presidència del CF Mollet? 
Jo vaig jugar al Mollet i els 
meus fills hi juguen, i més d'una 
vegada m'havi'en proposat 
d'entrar a una junta directiva, 
però sempre m'havia escapolit. 
L'estiu passat se'm demana 
entrar a la junta com a coordi-
nador i vaig acceptar. A partir 
d'aquí, el president Jordi Candela 
va proposar ser-ho fins a les 
eleccions del gener d'aquest any. 
Vaig assumir ser el candidat, 
l'únic, un cop vaig conèixer 
l'estat del Club i la gestió. 

Com se l'ha trobat? 
En un cluh de futbol s'ha de 
valorar molt la gent que hi 
col·labora de manera altruista. 
Sense ells, seria impossible tirar 
endavant el CF Mollet. Des de la 
junta actual pretenem que hi 
hagi una gestió semi-

professional, en el sentit que si 
volem aconseguir recursos, hi ha 
d'haver gent que es dediqui a 
aconseguir-los. Ara tenim la 
figura d'un gerent i vicepresident 
esportiu que es dedica 
exclusivament al Club, i una 
secretària. D'aquesta manera 
podem vendre el producte i 
aconseguir els recursos per 
mantenir els 23 equips actuals 
de futbol base i perquè el primer 
equip estigui el més amunt 
possible. 

En quina situació financera es 

va trobar el club? 
L'anterior president, que duia la 
franquícia de Moblerone Mollet, 
va deixar pendent el pagament 
de l'esponsorització del primer 
equip, i encara ho arrosseguem. 
Espero que aquest mes de juny, 
quan tanquem comptes, pugui 
afrontar el deute d'una 
mensualitat que devem als 
jugadors de la plantilla de l'any 
passat. És l'únic problema que 
tenim, però crec que tancarem la 
temporada amb un dèficit zero. 
Tindrem anunciants i 
patrocinadors, però el que no 
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